
Kometar uredništva

Na pobudo in želje krajanov iz krajevne
skupnosti Krim-Rudnik in navsezadnje tudi na

podlagi uresničevanja zasnove Naše komune,
smo vas spoštovani bralci želeli kar najbolje
informirati o poteku odnosno o pripravah na
pričelek gradnje trgovskega poslovnega centra
na Rudniku. Informacijc smo poiskali pri inve-
stitorju - GP Ingrad, ki je tudi sodeloval pri
razpisu naleeaja. Tako se je naš sodelavec Milo-
van Dimitrič tudi dvakrat pogovarjal z njihovi-
mi predstavniki. Danes pa objavijamo pismo
ing. arh. Tihomirja Suliča, ki odgovarja oziroma
pojasnjuje drugo plat medalje v zvezi z načrto-
vano gradnjo tega prepotrebnega trgovsko po-
slovnega centra.

Možnost smo imeli, spoštovani bralci, prebra-
ti in seznaniti se skupaj z vami o tem, kako se
torej v podovnih in strokovnih institndjah »pri-
pravljajo« na gradnjo objekta, ki ne predstavija
samo nujnosl, ampak je že vrsto let tudi odraz
interesa množioe krajanov, ki pa žal v danem
trenutku pravzaprav sploh ne morejo vplivati
oziroma kakorkoli pomagati, da bi se vendarle
že »zakoliSla njihova šlacuna«. O tem kdo ima
prav - Ingrad odnosno ing. arh. Sulič ne more-
mo razpravljafi, najbrže tudi vi bralci ne, ali pa
zelo težko. Kakorkoli že, odlofili smo se, da
bomo to proMematiko sicer še spremJjali vendar
takrat in tako, ko se bodo skozi prizmo prizade-
vanj obiikovali tudi že prvi koraki napredka.


